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 1.Allmänt om förbundets verksamhet och övergripande mål 
1.1 Mål: styrkelyft för alla, hela livet  
Svensk styrkelyft ska sträva mot att utveckla alla individer på alla nivåer. Vi ska arbeta för att 
utveckla -, förening-, och breddverksamheten. Vi lyckas med detta genom att ha en stark 
organisation, bra samarbete och ett stort individuellt engagemang på alla nivåer.  
 
1.2.Verksamhetsidé; därför finns vi  
1.2.1. För alla  
Styrkelyft ska kunna utföras av alla i olika former och träningsformen ska vara tillgänglig, väl 
instruerad och tydlig. Medlemskapet i föreningen ska bygga på ett mervärde och ett engagemang för 
den enskilda individen så att alla oavsett kön, ålder, funktion eller ambitionsnivå känner sig 
inkluderade.  
 
1.2.2. Samverkan  
Vi jobbar för att utveckla vår idrott i enlighet med vår vision. För att göra detta behövs samarbeten 
och samverkan nationellt och internationellt på alla nivåer.  
 
1.2.3. Utveckling  
Att vilja göra framsteg utifrån nivå och ambition ska prägla vår verksamhet liksom framåtanda och 
nytänkande. Det finns en glädje i att utvecklas och att vara med och utveckla andra som idrottare, 
medmänniska och föreningsmänniska.  
 
1.2.4 Rent spel  
Svenskt styrkelyft ska ha ett gott rykte som idrott när det handlar om rent spel. Alla i vår idrott ska 
kunna tävla på lika villkor, vara ärliga och inte fuska. Vi ska alltid arbeta preventivt mot 
diskriminering, doping och fusk. 
 
1.3 Värdegrund; det här står vi för  
Styrkelyft ska vara tillgängligt och vi ska erbjuda alla som vill, möjligheten att verka inom idrotten 
utifrån sina egna förutsättningar och målsättningar.  
 
1.4 Strategi: tillsammans kan vi växa och bli starkare  
Föreningar och deras medlemmar är kärnan i svenskt styrkelyft. Det här största del av vår 
verksamhet planeras, genomförs och utvecklas utifrån föreningens egna förutsättningar, ambitioner 
och förmåga. 
 
 



 
 

  

 
Svenska Styrkelyftförbundets uppgift blir då att på olika sätt, tillsammans med våra SDF, stödja, 
inspirera och engagera föreningarna i deras arbete så att vi tillsammans kan utveckla styrkelyft på 
alla nivåer i organisationen. Utöver detta är förbundets roll att företräda svenskt styrkelyft gentemot 
myndigheter, internationella organisationer, Riksidrottsförbundet och andra organisationer. 
 
Styrelsen ska arbeta för att specificera vilka arbetsuppgifter/ansvarsområden som ligger på 
kommitté respektive styrelse för att möjliggöra för kontinuitet i arbetet samt förebygga att frågor 
hamnar mellan stolarna. Det är viktigt att stärka alla delar i verksamheten och organisationen för att 
vi gemensamt ska uppnå våra mål fram emot 2025.  
 
2.Förbundsordförande har ordet 
Levi...  
 
3.Mål och aktiviteter för 2024 
Svenska styrkelyftförbundet har en vision som löper fram till 2025. Till detta finns en 
förbundsutvecklingsplan och en elitutvecklingsplan. Denna verksamhetsplan specificerar vilka mål 
som vi vill nå under 2024 för att leva upp till nämnda vision och planer.  
 
3.1 Organisation och arbetssätt  
Styrkelyftförbundet vill ständigt utveckla sig. I det ingår även att utvekla vår organisation. Ett arbete 
är påbörjat, men behöver fortgå och utveklas ännu mer. Under 2023 har vi etablerat 
distriktsledarforum, där SSFs styrelse ungeför var sjätte vecka möter SDFs styrelser. Detta kommer 
att fortgå under 2024, samt kompletteras med att SSFs kanslipersonal kommer att ha liknande 
möten med SDFs styrelser,.  

• Mål: Tydliggöra ansvar, mandat och tillsättning av förtroendeuppdrag. 
• Mål: Vidareutveckla kontakten mellan distrikten och förbundet. 
• Aktivitet: Upprätta arbetsinstruktion och delegationsordning för alla utskott. 
• Aktivitet: Hålla minst åtta distriktsledarforum, med deltagande från en majoritet av SDFen. 

 
 
 
 
 



 
 

 
  

 
3.2 Utveckling och utbildning  
Styrkelyftförbundet har under 2023 lanserat sin utbildningsstege. Utbildningsstegen ger oss 
möjlighet att utbilda framtidens tränare inom styrkelyft, på alla nivåer. Utbildningen består av en 
stege, där första steget, barn- och ungdomstränare, redan har hållits i alla distrikt. Nu pågår samma 
lansering av juniortränarsteget.  
Sedan 2020 har förbundet haft en högskoleutbildning i samarbete med Högskolan i Dalarna. Denna 
omgång avslutas under våren 2024. En ny start av utbildingen sker under hösten 2024.  

• Mål: Alla distrikt ska ha utbildade tränare inom barn- och ungdom samtjuniortränare. 
• Mål: Att domarutbildningen och kommande fortbildningar implementeras i IUP. 
• Mål: En ledarstab ska etableras för att hålla i förbundets egna utbildningar. 
• Mål: Nya framtida ledare ska inleda sin väg mot att bli styrkelyftstränare. 
• Aktivitet: Minst 1 utbildning ska hållas per distrikt. 
• Aktivitet: Den första omgången av högskoleutbildningen vid Högskolan i Dalarnaavslutas 

och studenter som genomgått utbildningen rekryteras som ledare till våraegna utbildningar. 
• Aktivitet: En ny omgång av högskoleutbildningen vid Högskolan i Dalarna startarunder 

höstterminen. 
 
3.3 Elitverksamhet  
Elitverksamheten är toppen av vår tävlingsverksamhet. Elitverksamheten är viktig, både för de 
individuella lyftarnas utevackling och som reklamfönster för sporten. Tyvärr står vi under 2024 för 
minskade riktade resurser från RF för vår elitverksamhet. Det har lagt ljuset på att vi behöver bli 
mindre beroende av statliga bidrag, men också att vi behöver titta på möjligheten för kvalificierade 
lyftare att helt eller delvis finansiera sitt deltagande på internationella mästerskap. Detta ger oss 
möjlighet att bredda våra landslag ännu mer.  
Samtidigt behöver vi stärka våra landslag och lyftarnas identitet i landslagen. Landslagsuppdraget 
borde kunna vara mycket mer än enskilda tävlingsinsatser och landslagsläger. Vad detta kan vara 
vill vi utforska under de kommande åren.  

• Mål: Tydliggöra sin lyftarresa från första tävling till elit. 
• Mål: Bibehålla den goda internationella nivån med ambition att ta medaljer. 
• Mål: Arbeta för att få igång en fungerande paraverksamhet i alla SDF. 
• Mål: Representation på internationella tävlingar i parabänkpress och Styrkelyft IFN. 
• Aktivitet: Anta en första version av kriterier för uttag till samtliga landslag, vilken även 

inkluderar kriterier för självfinansiering av kvalificerade lyftare för att kunna bredda 
landslaget. 

• Aktivitet: Anta rutiner för landslagsuttagning tidigt på året, för att sedan kunna mötas som 
landslag hela året. 

• Aktivitet: Arrangera minst 5 elitbreddläger under våren samt hösten. 
• Aktivitet: Utbildningar i olika steg för ledare i parasport (parabänkpress och styrkelyft IFN) 

ska fortsätta utvecklas och erbjudas så att det finns kompetens och möjligheter i alla distrikt. 
 
 
 



 
 

  

 
3.4 Tävlings- och serieverksamhet  
Serieverksamheten är grundpelaren i vår tävlingsverksamhet. Här sker den stota majoriteten av 
våra tävlingsstarten under året och det är här nya atleter byggs upp. Vi vill att serieverksamheten 
ska utvecklas och att det ska vara enkelt att bedriva tävlinsgverksamhet. För detta krävs mer 
utvecklign av våra digitala verktyg, som tävlingsprogram och databas.  
Under början av 2024 lanserades vårt nya tävlingsprogram, som nu fionns tillgängligt för att i 
förbundet att använda vid tävlingar. Detta är ett stort lyft för vår tävlingsverksamhet och nu måste 
arbetet inledas med att göra alla bekväma med att använda programmet. 

• Mål: Det nya tävlingsprogrammet ska vara väl utspritt i landet och användas på en majoritet 
av alla tävlingar. 

• Mål: En ny databas ska vara lanserad senast Q4 2024. 
• Mål: Utveckla kompetensen hos våra föreningar, så att fler känner sig redo att annordna 

tävlingar. 
• Mål: Att få igång en regelbunden tävlingsverksamhet för parabänkpress och styrkelyft IFN. 
• Mål: Att alla distrikt ska ha kännedom om SSFs utbildningsstege. 
• Aktivitet: Att implementera styrkelyft IFN genom att öka kompetens och möjligheter på 

ditrikts- och föreningsnivå så att denna kategro har tränings- och tävlingsmöjligheter enligt 
överenskommen tävlingsform och regelverk. 

• Aktivitet: Utveckla möjligheter för tävlingar i parabänkpress inom gällande regelverk och 
genom ökad tillgänglighet. 

• Aktivitet: Hålla barn- och ungdomstränarutbildning i 3 distrikt och juniortränarutbildning i 
alla distrikt. 
 

3.5 Marknadsföring, PR och kommunikation  
Idag finansieras styrkjelyftförbundet av intäkter kopplade till medlemskap och tävling, tex 
startavgifter på SM och licensavgifter, samt av statliga bidrag. Det sistnämnda står för en större del 
av våra intäkter. Det gör oss känsliga för förändringar i inriktningar hos till exempel 
Riksidrottsförbundet. För att minska vår känslighet så behöver vi hitta andra intäktskällor.  

• Mål: SSF ska sträva mot att finna samarbetspartners i syfte att antingen få 
renasponsirintäkter eller motsvarande kostnadstäckning i samband med arrangemang 
avolika typer av event. 

• Mål: Att alla våra nationella mästerskap TV- eller webbsänds regelbundet. 
• Mål: Att våra atleter uppmärksammas i nationella och lokala medier i samband medtävling 

på alla nivåer. 
• Mål: Att vi har en tydlig kommunikationsstrategi på alla nivåer i organisationen. 
• Aktivitet: En struktur och plan för marknadsföring av styrkelyft på nationell nivå tasfram. 
• Aktivitet: Marknadsföringsutskottet startar upp sitt arbete och etablerar kontaktmed 

potentiella samarbetspartners. 
 
 
 
 



 
 

 
 
 

  

 

                  Tekniska utskottet 
 

VÅR MÅLBILD FÖR 2024  
Vårt mål inför 2024 är att förbättra all utbildning och fortbildning genom att digitalisera och 
systematisera de olika utbildningar vi bedriver så upplägget blir detsamma oavsett "vem och var'' 
utbildningar bedrivs.  

PLANERADE AKTIVTETER UNDER 2024  
Vi håller nu på att tillsammans med den grupp som arbetar med vår kommande databas att 
implementera ett nytt domar- och rapporteringssystem som används på våra tävlingar. Systemet är 
en inköpt version av det system som utvecklats och används i Norge sedan flera år. Vi har påbörjat 
tester och eldprovet blir SM-veckan i Luleå i mars 2024.  

Vi kommer också under år 2024 att involvera distrikten mer i vårt arbete och från och med 2024 
kommer distriktens domaransvariga få utökade uppgifter att hjälpa TU med arbetet ned till den 
enskilde domaren samt se över behov och status på domarkåren inom sitt distrikt.  

Fortsatt arbete med att digitalisera våra utbildningar pågår och vi kommer använda SSF:s 
utbildningsdatabas (IUP) som hjälp och möjlighet att använda materialet nationellt.  

UTVÄRDERING AV KOMMANDE AKTIVTETER UNDER 2024  
Utvärdering av våra pågående projekt kommer ske genom avstämningsmöten och uppföljningar 
löpande under året. Efter SM-Veckan i Luleå kommer TU begära in en sammanställning från 
databasgruppen och eventuella problem och brister man fanns men även komma med önskemål om 
förbättringar. På utbildningssidan kommer vi testköra vår nya plattform någon gång efter 
halvårsskiftet då vi inte hinner bli helt klara under våren. Någon av våra utbildande IT-domare 
kommer bli utsedd som "testpilot" för detta.  

I samband med att TU-gruppen har sitt fysiska möte under hösten 2024 kommer samtliga 
domaransvariga bjudas in till ett digitalt möte där dagordningen kommer vara dels genomgång av 
distriktets aktiviteter och domarstatus samt information om utbildning, uppföljning av domare och 
aktiviteter samt regelfrågor om sådana finns.  

Vi ser fram emot ett spännande tävlingsår 2024! 



 
 

 

  

 Elitutskottet 
 
VÅR MÅLBILD FÖR 2024  
Elitutskottet planerar för landslagsverksamheten i form av internationella landslagstävlingar 
och samlingar. Detta utifrån respektive varje landslags budget samt lyftares resultat. Utskottet 
tar även hänsyn till kommande talanger och ännu ej etablerade landslagslyftare. Genom detta 
vill vi fortsatt vara en internationellt etablerad nation med sikte på medaljer, god teknik och 
en sund laganda.  
Under 2024 väljer vi att fokusera på att:   

• Ta ut högt rankade lyftare till VM, EM och NM.  
• Verka för tillströmning underifrån till landslagen.   
• Skapa kostnadseffektiva landslagsläger.   

PLANERADE AKTIVTETER UNDER 2024  
Under det kommande verksamhetsåret planerar vi att arbeta med följande områden och 
aktiviteter för att nå den uppsatta målbilden att skicka både de bästa och de näst bästa.  

• Delta på samtliga VM, EM samt U/J NM och FISU WC.   
• Några läger i den mån budgeten klarar det.  
• Inför 2025 verkställa tydliga regler för eventuellt egenfinansierat deltagande vid 
landslagsuppdrag.  
• Ta ut en stor trupp till U/J NM. Delta på FISU WC och veterantävlingar med de 
som, utifrån uppsatta regler, har möjlighet att delta på egen bekostnad. Detta för att 
synliggöra Sverige som nation, men framförallt för att bredda sporten och ge 
flermöjlighet att tävla internationellt.     
• Regelbundna utskottsmöten för samplanering   

  
HUR VI UTVÄRDERAR OM VI NÅTT VÅR MÅLBILD  
Vi mäter följande parametrar för att veta om vi har lyckats med målet och visionen.  

• Antal internationella medaljer och övriga framskjutna placeringar  
• Antal landslagsplatser   
• Antal läger  
• Antagna regler för: egenfinansierade tävlingar/få med fler lyftare med samma 
budget.  

 
 
 

 

 



 
 

 
  

Tävlingsutskottet 
VÅRT UPPDRAG 2024 ÄR ATT: 
• Att utse arrangör av de SM-tävlingar som ligger utanför SM-veckan 
• Att se över och vid behov korrigera kvalgränser till SM-tävlingar 
• Att kontrollera att anmälda lyftare till SM-tävlingar uppnått kvalgräns 
• Att se över och vid behov korrigera tävlingsbestämmelserna 
• Att ge dispenser vid eventuella tävlingar utanför kalendern som uppfyller SSF:s krav 
• Att svara på frågor som riktats till utskottet 

PLANERADE AKTIVITETER UNDER 2024 
Under det kommande verksamhetsåret planerar vi att arbeta med följande områden och aktiviteter 
för att säkerställa att vilevererar på vårt uppdrag 

• Emotta intresseanmälningar för SM-arrangemang, utse arrangörer samt utvärdera 
arrangemang 

• Upprätthålla dialog med kansli, tävlingsledare och tävlingssekreterare i samband med SM 
• Utvärdera och vid behov uppdatera kvalgränser till SM  
• Vid behov uppdatera eller korrigera tävlingsbestämmelserna 
• Hantera förfrågningar kring dispens för eventuella tävlingar utanför seriefönstret 
• Hantera inkomna frågor till utskottet från medlemmar, kansli, styrelse eller andra delar av 

organisationen 
 

HUR VI UTVÄRDERAR OM VI NÅTT VÅR MÅLBILD 
Vi mäter följande parametrar för att veta om vi har lyckats med att leverera på vårt uppdrag. 

 Samtliga SM har en tillsatt arrangör 
 Dialog har förts med tävlingsledare, kansli och tävlingssekreterare inför samtliga SM-

arrangemang 
 Samtliga lyftare anmälda till SM har kontrollerats för att säkra att de uppfyllt kvalkriterierna 
 Samtliga kvalgränser har setts över och vid behov uppdaterats innan årets slut 
 Samtliga dispensärenden och inkomna frågor har behandlats 

 



 
 

  

Veteranutskottet  
Syftet med utskottets verksamhet är att utveckla och bedriva aktiviteter kopplat till 
Veteranlandslagets läger och tävlingar.  
 
VÅR MÅLBILD FÖR 2024  
Målbilden är att tillhandahålla ett kvalitativt läger och att samtliga veterandeltagare på 
internationellt uppdrag som har valt att ha SSF utsedda coach upplever att de har fått en 
professionell coaching på sin tävlingsdag.  
 
Organisationsmässigt så är målbilden att samarbeta med övriga bänkpresslandslag då alla 
kategorier bänkpresstävlingarna går i anslutning till varandra, samtliga ålderskategorier, 
klassik och utrustad. Samarbetet består av att utöver landslagsansvarig coach även ha en 
ytterligare assisterande coach, denna assisterande coach skall vara behjälplig för samtliga 
landslag och i syfte till att spara pengar/ dela på resurser.  
 
Utskottet riktar sig mot äldre lyftare som vill lyfta sitt tävlande på en högre nivå. Dessa 
veteranlyftare är i sin tur en inspiration till övriga veteranlyftare i Sverige, därmed bidrar 
utskottets arbete mot Riksidrottsförbundets mål att sätta fler äldre i rörelse.  
 
PLANERADE AKTIVTETER UNDER 2024  
Utskottet planerar tre huvudaktiviteter/områden.  

• Ena är att ha minst ett läger för veterandeltagare som har för avsikt att vara med i 
landslaget under 2024.  

• Det andra är att tillhandahålla professionella och erfarna coacher till internationella 
veterantävlingar.  

• Tredje är att tilltänkta officiella veterancoacher skall ha gått utbildning som IPF och 
EPF kräver, coachlicens.  

 
HUR VI UTVÄRDERAR OM VI NÅTT VÅR MÅLBILD  
 
Då målbilden är att utföra minst ett läger samt att tillhandahålla professionella coacher på 
internationella veterantävlingar så mäts resultatet i om minst ett läger har hållit samt i vilken 
utsträckning utskottet har tillhandahållit professionella coacher på internationella 
veterantävlingar.  
 



 
 

 
  

Parautskottet 
Under 2024 väljer vi att fokusera på att:    

• Vidareutveckla verksamheten genom att flera föreningar erbjuder paraverksamhet så att barn, 
unga, vuxna och äldre med funktionsnedsättning får möjlighet lokalt att idrotta i förening hela livet.  
• Fortsätta utveckla egna idrottspecifika utbildningar som säkerställer kompetens i förening så att 
parautövare oavsett förutsättningar och ambitionsnivå kan utvecklas och må bra i vår idrott hela 
livet.  
• Starka samarbetet internationellt med grannländer och internationella förbund.  
• Vara en naturlig samarbetspartner till andra nationer och andra paraidrotter/SF både inom 
utbildning, tävling och lägerverksamhet.  
• Kontinuerligt förbättra den nationella kompetensen & förmågan bland föreningar och distrikt att 
arrangera tävlingar i parabänkpress och Styrkelyft IFN  
• Fortsätta utbilda tränare, ledare och lyftare inom paraverksamheten som lever och lär enligt 
Svenska Styrkelyftförbundets värdegrund.  
• Ta med lyftare och ledare internationellt för tävlande och konferens inom parabänkpress och 
styrkelyft IFN.  

  
PLANERADE AKTIVTETER UNDER 2024  

• Att tillsammans med föreningar arrangera mindt fyra tävlingar i parabänkpress varav två i 
samarbete med förening/ort som ej arrangerat tävling i parabänkpress tidigare.  
• Vidareutveckla och digitalisera idrottspecifikt utbildningsmaterial samt arrangera fysiska och 
digitala utbildningar för lyftare och ledare.  
• Fortsätta producera anpassad utrustning och stödja med uppstart, prova-på verksamhet, material 
och vidareutveckling av befintlig verksamhet i förening.  
• Samarbeta med andra paraidrotter/SF på olika nivåer och bland annat erbjuda utbildning kring 
generell styrketräning för parautövare.  
• Delta internationellt på tävling/konferens med paralyftare och ledare inom Parabänkpress och 
Styrkelyft IFN.  
• Bilda arbetsgrupp med norska förbundet för att möjligen göra egen klassificering och på sikt skapa 
nya tävlingsmöjligheter för de som ej ryms inom befintliga klassificeringar i dagens paraidrott.   

 
HUR VI UTVÄRDERAR OM VI NÅTT VÅR MÅLBILD   

• Vi har nya föreningar som erbjuder paraverksamhet. Vi syftar då på föreningar som aktivt väljer att 
inkludera paralyftare både i form av utrustning och kompetens i förening och räknar precis som övriga 
paraidrotter 1 ny förening och 1 ny lyftare som vinst framför att ha flera föreningar som säger att de 
öppnar upp men inte aktivt arbetar för att inkludera målgruppen.  
• Vi ska 2024 ha klart en tydlig tränarstege för paraverksamheten.  
• Vi har genomfört 2-4 idrottsspecifika utbildningsinsatser under 2024.   
• Vi har genomfört 2 pilotutbildningar kring styrketräning för andra paraidrotter.  
• Vi har genomfört insatser tillsammans med/bjudit in andra int. förbund till aktiviteter under 2024.  
• Vi har nationellt arrangerat minimum fyra tävlingar i parabänkpress med lokala föreningar/SDF.  
• Vi har under 2024 deltagit internationellt med lyftare och ledare vid tävling och konferens. En 
tävling för Parabänkpress och två tävlingar för Styrkelyft IFN.  



 
 

  

Antidopingutskottet 
 

VÅR MÅLBILD FÖR 2024 

Syftet med antidopingutskottet är att vara behjälpliga med information om antidopingrelaterade 
frågor gentemot föreningar och medlemmar i dessa föreningar samt arbeta för en dopingfri idrott. 
Under 2024 väljer vi att fokusera på: 
- Kommunicera ut information från Antidoping Sverige (ADSE), 
- Se över och vid behov förnya SSFs antidopingprogram utefter ADSEs mall för detta, 
- Att inga idrottsutövare eller motionärer, medvetet eller omedvetet, ska använda dopingklassade 
medel eller metoder. 
  

PLANERADE AKTIVITETER UNDER 2024 

Under det kommande verksamhetsåret planerar vi att arbeta med följande områden och aktiviteter 
för att nå den uppsatta målbilden för utskottets verksamhet: 
- Skicka en representant till varje mästerskapstävling (SM, landsdelsmästerskap och DM) för att vara 
synliga, 
- Agera bollplank för föreningar och lyftare i frågor relaterade till antidopingverksamhet. 

 

HUR VI UTVÄRDERAR OM VI NÅTT VÅR MÅLBILD 

Vi mäter följande parametrar för att veta om vi lyckats med mål och vision om utskottets verksamhet: 
- Antal dopingfall, 
- Antal tävlingar där utskottet har varit representerat. 

 

Redaktionsutskottet 
 
Under 2024 kommer vi genom våra kanaler att fokusera på att:   

• Bevaka samtliga nationella mästerskap på plats och i nära samarbete med distrikt/förening  
• Redovisa resultaten och i möjligaste mån presentera de tävlande vid alla internationella 
mästerskap  
• Skapa publiceringar som inte bara är informativa för de “redan frälsta” utan även gör att den 
nyfikne söker upp våra föreningar.    
• Bidra till ökad kännedom om styrkelyft som sport genom att sprida och rapportera om våra 
idrottsliga prestationer i våra kanaler.   
• Utveckla dialogen med distrikten och förening så att dom blir en naturlig del i våra 
publiceringar.   
 
DET INTERNA ARBETET FÖR 2024:   

Det interna arbetet i RU sker i Teams och genom digitala månadsavstämningar samt under en årlig fysisk 
sammankomst.     
 
PLANERADE AKTIVTETER UNDER 2024  
Under det kommande verksamhetsåret planerar vi att arbeta med följande områden och aktiviteter för att nå 
de uppsatta målbilderna:  

• Kontinuerliga publiceringar i sociala medier, dels för uppmärksamma och lyfta våra befintliga 
medlemmar, lyftare, anställda och ideellt engagerade, dels för att sprida kännedom om sporten 
bortom befintliga medlemmar   
• Bevaka alla nationella mästerskap på plats.   
• Redovisa och informera publiken om internationella mästerskap  
• Skapa en Teams-struktur som gör att vi kan ha en kontinuerlig dialog med distrikten  
• Införskaffa den hård och mjukvara vi behöver för att skapa engagerande och kreativt innehåll.   

Under det kommande verksamhetsåret planerar vi att arbeta med följande områden och aktiviteter för att nå 
den uppsatta målbilden gällande Kanalstrategin:  

• Tillsammans med kansliet och anställda ta fram en gemensam strategi för arbete med hemsida 
och Sociala medier  

  
HUR VI UTVÄRDERAR OM VI NÅTT VÅR MÅLBILD  
Vi mäter följande parametrar för att veta om vi har lyckats med mål och vision:  

• På-plats-rapportering från alla nationella mästerskap  
• 80% av alla internationella tävlingar har uppmärksammats och redovisats i direkt anslutning 
till tävlingen.   
• Vi har minst etablerad kontakt på distrikt eller föreningsnivå innan nationella mästerskap.   

Vi mäter följande parametrar för att veta om vi har lyckats med den uppsatta målbilden gällande 
kanalstrategin:  

• Vi har tagit fram en fysisk strategi som tydliggör ansvarsroller och hur, när och vem 
publiceringar sker.   
• Våra interaktioner och exponeringar har ökat i samma utsträckning som tidigare år.  

 



 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

Antidopingutskottet 
VÅR MÅLBILD FÖR 2024 

Syftet med antidopingutskottet är att vara behjälpliga med information om antidopingrelaterade 
frågor gentemot föreningar och medlemmar i dessa föreningar samt arbeta för en dopingfri idrott. 
Under 2024 väljer vi att fokusera på: 
- Kommunicera ut information från Antidoping Sverige (ADSE), 
- Se över och vid behov förnya SSFs antidopingprogram utefter ADSEs mall för detta, 
- Att inga idrottsutövare eller motionärer, medvetet eller omedvetet, ska använda dopingklassade 
medel eller metoder. 
  

PLANERADE AKTIVITETER UNDER 2024 

Under det kommande verksamhetsåret planerar vi att arbeta med följande områden och aktiviteter 
för att nå den uppsatta målbilden för utskottets verksamhet: 
- Skicka en representant till varje mästerskapstävling (SM, landsdelsmästerskap och DM) för att vara 
synliga, 
- Agera bollplank för föreningar och lyftare i frågor relaterade till antidopingverksamhet. 

 

HUR VI UTVÄRDERAR OM VI NÅTT VÅR MÅLBILD 

Vi mäter följande parametrar för att veta om vi lyckats med mål och vision om utskottets verksamhet: 
- Antal dopingfall, 
- Antal tävlingar där utskottet har varit representerat. 
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